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 462ישיבת מועצה מן המניין מס' 
 09/01/2020מיום חמישי 
 

 
 ראש המועצה. –יואל גמליאל  משתתפים:

 סגן ומ"מ ראש המועצה. –שלום אזרד   
 חבר מועצה. –הראל דוד   
 חברת מועצה. –אילון -גילי אפטר  
 חבר מועצה. –אסף דרבה   
 חבר מועצה. –אליאב מזגני   
 חבר מועצה. –ציון ידעי   
 סגן ראש המועצה. –סהר רווח   
 סגן ראש המועצה. –יקותיאל תנעמי   
 חברת מועצה. –ענת טל   
 חברת מועצה. –בוחר -דורית בן  
 חבר מועצה. –סהר פינטו   
 חבר מועצה. –אלון גייר   
 חבר מועצה. –תומר אהרון   

 
 חברת מועצה. –זוהר גוילי   חסרים:

 
 מנכ"ל המועצה. –ליאור מדהלה   נוכחים:
 יועצת משפטית. –סקורקה -עו"ד גלית דמארי  
 גזבר המועצה. –רמי אומיד   
 מהנדס המועה. –סלאבן פנוביץ   
 מזכירת ועדות המועצה. –שלה עקיבא   

 
 

  09/01/2020יום חמישי   462יואל גמליאל, ראש המועצה פותח את ישיבת מועצה מן המניין מס' 
 .19:00במנהל ההנדסה השעה 

 
 הוגשו שאילתות והצעות לסדר ועפ"י חוק נתחיל בשאילתות. –ליאור מדהלה 

 
 וק.שאילתא שהוגשה ע"י חבר המועצה סהר פינטו בנושא תקצוב עמידה בחובות הנגישות עפ"י ח

 ליאור מקריא את השאילתא ואת תשובתו של ממונה הנגישות אמיר פישמן.
 

 הרשויות המונגשות בישראל. 15אנחנו בין  –יואל גמליאל 
 

נעבור לשאילתא השנייה ע"י חבר המועצה סהר פינטו בנושא תהליכי בירור  –ליאור מדהלה 
 מקרה חריג בבי"ס רימונים.

 תה של מנהלת אגף החינוך ענת קוך.ליאור מקריא את השאילתא ואת תשוב
 

 עפ"י החוק אתם נדרשים להשיב תשובה. –סהר פינטו 
 

 המשפחה הגיעה לישיבה מקצועית שהתקיימה עם אגף החינוך והפיקוח. –יואל גמליאל 
 

 לידיעת הציבור?מתי ומה יובא  –סהר פינטו 
 
 
 
 
 
 
 
 

_______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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לאור הרגישות הוועדה נתנה את המענה המקצועי למשפחה. המשפחה רשאית  –יואל גמליאל 
 לפרסם אני לא מתכוון לפרסם.

 
 נעבור להצעות לסדר: –ליאור מדהלה 

 
  01/01/2020פינטו מתאריך הצעה לסדר שהוגשה ע"י חבר המועצה סהר  •

 
 סהר פינטו מקריא את ההצעה לסדר.

 
 יפה והרסתם אותו. אלצערי לקחתם משהו –יואל גמליאל 

אני חושב שחוץ מלעשות פוליטיקה אתם לא עושים כלום. הייתם צריכים להתעלות 
על  למען הקהילה, לתת לה להיות ממונה ולראות משהו חדש ולתת לחברה שלכם לעשות

 חברת מועצה ואתם מנעתם את זה., זאת המטרה שהיא באה לעשות כהנגישות
 

 הצבעה:
 

 בעד  –סהר פינטו   נגד –יואל גמליאל 
 בעד  –בוחר -דורית בן  נגד  –אסף דרבה  
 בעד  –תומר אהרון   נגד  –אילון -גילי אפטר 
 נמנע  –אלון גייר    נגד  –ענת טל  
 נגד –אליאב מזגני  
 נגד –סהר רווח  
 נגד –שלום אזרד  
 נגד –הראל דוד  
 נגד –ציון ידעי  
 נגד  –יקותיאל תנעמי  

 
 הצעה לסדר לא אושרה! 

 
 02/01/2020מתאריך  תומר אהרוןהצעה לסדר שהוגש ע"י חבר המועצה  •

 
 תומר אהרון מקריא את ההצעה לסדר.

 
ההצעה היא הצעה טובה גם אני רציתי לעשות את זה אבל כאשר  –יקותיאל תנעמי 

דיברתי עם מהנדסת ועדת תנועה היא צילמה לי את החוק שאומר בתשובה חד משמעית 
שלא ניתן לבצע צביעה שונה מהכתוב בלוח התמרורים סימון צבע הוא עצמו תמרור ויש 

 עליו את החוקיות שלו.
 

 בעים שונים אני מבטיח שנדון בכך.ע שמשרד התחבורה יאשר בצברג –יואל גמליאל 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

_______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 הצבעה:
 

 בעד  –סהר פינטו   נגד –יואל גמליאל 
 בעד  –בוחר -דורית בן  נגד  –אסף דרבה  
 בעד  –תומר אהרון   נגד  –אילון -גילי אפטר 
 נמנע  –אלון גייר    נגד  –ענת טל  
 נגד –אליאב מזגני  
 נגד –סהר רווח  
 נגד –שלום אזרד  
 נגד –הראל דוד  
 נגד –ציון ידעי  
 נגד  –יקותיאל תנעמי  

 
 החלטה: 
 אושר!לא               

 
 

 .40-מברך את חבר המועצה אסף דרבה במזל טוב ליום הולדתו ה –יואל גמליאל 
 

 נעבור לסדר היום: –ליאור מדהלה 
 

 אישור הגב' זוהר גוילי כמחזיקת תיק נגישות. 1סעיף 
 

 משיחה שלי עם זוהר גוילי אני מסיר את הסעיף. –יואל גמליאל  
 
 

לגזבר המועצה מר רמי אומיד משכר מנכ"ל  95%-85%אישור טווח שכר של  2סעיף 
 .1/2011עפ"י חוזר מנכ"ל 

 
 החלטה: 
 אושר פה אחד! 

 
 

 19:40תומר אהרון יצא בשעה 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

_______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 40%פנינה נגר כעוזרת מנכ"ל ומנהלת לשכת מנכ"ל בשכר של אישור הגב'  3סעיף 
משכר מנכ"ל עפ"י צו המועצות המקומיות נוהל קבלת עובדים וחוזר משרד 

 האוצר בעניין.
 

 הצבעה:
 

 נמנע  –סהר פינטו   בעד –יואל גמליאל 
 נמנעת  –בוחר -דורית בן  בעד  –אסף דרבה  
     בעד  –אילון -גילי אפטר 
     בעד  –ענת טל  
 בעד –אליאב מזגני  
 בעד –סהר רווח  
 בעד –שלום אזרד  
 בעד –הראל דוד  
 בעד –ציון ידעי  
 בעד –יקותיאל תנעמי  
 בעד   –אלון גייר  

 
 חלטה:ה 
 !אושר              

 
 .19:45תומר אהרון נכנס בשעה 

 
 

 המשוריינים לקרן לעבודות פיתוח.סגירת תב"רים והחזרת יתרת התקציבים  4סעיף 
 

 רשימה שהוכנה ע"י גזבר המועצה. –מצ"ב  
 

 מה זה התב"ר תכנית אב לשבילי אופניים? –אלון גייר  
 

 התכנית הסתיימה ואנחנו עכשיו פועלים עפ"י התכנית. –יואל גמליאל  
שבילי אופניים בדיור למשתכן, בכבישים משופצים כמו ברח' פינס שאנחנו  יהיו 

 התחלנו. כל פרויקט שנעשה מהיום יהיה בו שביל אופניים.
 

 הוצג תב"ר בי"ס ניצנים.  30/07/2015-בי"ס ניר ב – 869סהר פינטו תב"ר  
 

בי"ס ניר זה לא בי"ס ניצנים. בי"ס ניצנים מועבר למזרח גדרה.  –יואל גמליאל  
הצלחנו להביא משאבים לביה"ס קיבלנו תקציב לשלב א' יש שם טעות נלך ונתקן 

 ונבנה את ביה"ס. בי"ס ניר סיימנו.
 

 מבקש לראות כרטסות ומאיפה הפער. –סהר פינטו  
 

 הגזבר יבדוק את הנושא. –יואל גמליאל  
 

  
 
 
 
 
 
 

_______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 יש פער. – 1056תב"ר  –סהר פינטו 
 

תקבולים ממשרד התחבורה יחד עם חיובי היטלי פיתוח זה  –ליאור מדהלה  
 מהביצוע.גדולה יותר  ההכנסה

 
התב"ר הזה הגיע כבר לישיבת מועצה ונסגר למה הוא  – 1003תב"ר  –סהר פינטו  

 מובא עוד פעם?
 

במערכת. רמי עושה סדר ומביא את יכול להיות שהוא לא נסגר  –יואל גמליאל  
 ומים במערכת לסגירה.התב"רים הלא פעילים שרש

 
 הצבעה:

 
 נמנע  –סהר פינטו   בעד –יואל גמליאל 

 נמנעת  –בוחר -דורית בן  בעד  –אסף דרבה  
 נמנע   –תומר אהרון   בעד  –אילון -גילי אפטר 
 נמנע  –אלון גייר     בעד  –ענת טל  
 בעד –אליאב מזגני  
 בעד –סהר רווח  
 בעד –שלום אזרד  
 בעד –הראל דוד  
 בעד –ציון ידעי  
 בעד –יקותיאל תנעמי  
   
 החלטה: 
 אושר! 

 
 

-שטרית הבונה את התיכון החדש במזרח גדרה ב-אישור הגדלת חוזה לקבלן בן 5סעיף 
 (.50%)סה"כ ההגדלה הכללית  25%

 
 .10/12/2019-המסמכים הנדרשים כמפורט במכתב מ –מצ"ב  

 
המליאה יכולה  25%-אנחנו בעיצומה של בניית ביה"ס הגדלנו ב –ליאור מדהלה  

את חוזה הקבלן. קיימנו ישיבה ואנחנו רוצים לפתוח את ביה"ס  50%להגדיל עד 
 בזמן.

 
מגמה בי"ס למגמת רפואה. נעשה פיילוט וכבר השנה נפתח את ה –יואל גמליאל  

 חינוכי מצוין. ןי' הרמה תהייה גבוהה. חזו-ט' ו-ח'-פותחים שכבות ז'
 

 20:27אליאב יצא בשעה 
 

 הצבעה: 
 אושר פה אחד! 

 
 
 
 
 
 
 
 

_______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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שינוי  –אישור הגשת ערר על החלטת הוועדה המחוזית לדחיית תכנית מוצקין  6סעיף 
 יעוד שצ"פ למגורים.

 
 המלצת אדריכלית הוועדה אסנת אלרון. –מצ"ב  

 
חוזה החכירה ים את הייעוד למגורים שיתאים את אנחנו משנ –ליאור מדהלה  

היה חוסר של דה המחוזית והם דחו את זה זה הגיע לווע בין רמ"י לחוכרים.
 נתונים מסוימים.

 מליאת המועצה צריכה להחליט על הערר שלהם. 
 

 ."פצאת מהות הבקשה לשינוי ייעוד הש מסביר –סלאבן פנוביץ  
 

"מליאת המועצה מחליטה לאשר הגשת ערר על החלטת הוועדה המחוזית  
 "460-0727032בתכנית 

 
 הצבעה: 
 אושר פה אחד! 

 
 ₪. 600,000עבודות חשמל בסך  724הגדלת תב"ר  7סעיף 

 
 ₪. 6,562,642תקציב קיים:   

 
 ₪  5,762,642   קרנות הרשות:  מקורות מימון: 
 ₪     800,000   מלוות מבנקים:    
 ₪  6,562,642    סה"כ:    

 
 ₪. 7,162,642תקציב מבוקש:   

 
 ₪  6,362,642   קרנות הרשות:  מקורות מימון:

 ₪     800,000   מבנקים:מלוות     
 ₪  7,162,642    סה"כ:    

 
 מסמך הגדלת תב"ר. –מצ"ב  
 אומדן. –           
 דו"ח כספי לתב"ר. –           

 
לצורך  724הוכן מכתב ע"י מנהל אגף תפעול על הגדלת תב"ר  –ליאור מדהלה  

 ביצוע עבודות חשמל ופעולות במערכות החשמל, הבקרה והאנרגיה ברחבי
 היישוב.

 
 הצבעה: 
 אושר פה אחד! 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

_______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 ₪. 144,000רכישת מערכות לשעת חירום בסך  1023הגדלת תב"ר  8סעיף 

 
 ₪. 163,000תקציב קיים:  

 
 ₪  163,000   קרנות הרשות:  מימון:מקורות  
      

 
 ₪. 307,000תקציב מבוקש:   

 
 ₪  307,000   קרנות הרשות:  מקורות מימון:

      
 

 מסמך הגדלת תב"ר. –מצ"ב  
 אומדן. –           
 דו"ח כספי לתב"ר. –           

 
מדובר בבדיקה והחלפת מסנני אב"כ במרחבים המוגנים  –ליאור מדהלה  

 במוס"ח בהתאם להנחיות הג"א.
 שנים צריך לעשות בדיקות של המסננים. 5כל  

 
 ₪. 200,000בוא נאשר עוד  –סהר פינטו  

 
 שנים. 5אין צורך יש גנ"י חדשים שעדיין אין להם  –יואל גמליאל  

 
 ₪. 200,000מבקש להעלות להצבעה לאישור עוד  –סהר פינטו  

 
 ₪: 200,000הצבעה לאישור עוד  

 
 בעד  –סהר פינטו   נגד –יואל גמליאל 

 בעד  –בוחר -דורית בן  נגד  –אסף דרבה  
 בעד  –תומר אהרון   נגד  –אילון -גילי אפטר 
 נמנע  –אלון גייר    נגד  –טל ענת  
 נגד –סהר רווח  
 נגד –שלום אזרד  
 נגד –הראל דוד  
 נגד –ציון ידעי  
 נגד  –יקותיאל תנעמי  

 
 הצעה לא אושרה! 

 
 :8הצבעה לאישור סעיף מס'  

 
 נגד  –סהר פינטו   בעד –יואל גמליאל 

 נגד  –בוחר -דורית בן  בעד  –אסף דרבה  
     נגד   –תומר אהרון   בעד –אילון -גילי אפטר 
     בעד  –ענת טל  
 בעד –סהר רווח  
 בעד –שלום אזרד  
 בעד –הראל דוד  
 בעד –ציון ידעי  
 בעד –יקותיאל תנעמי  
 בעד   –אלון גייר  

 
 הצעה אושרה! 

 
_______________________     _____________________ 

 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 284,000תיכון דרכא בגין  בסך  –התאמת נגישות למוס"ח  1144הגדלת תב"ר  9סעיף 
 .₪ 

 
 ₪  468,000תקציב קיים:   

 
 ₪  358,000   קרנות הרשות:  מקורות מימון: 
 ₪  110,000   משרד החינוך:    
 ₪  468,000    סה"כ:    

 
 ₪  752,000תקציב מבוקש:   

 
 ₪  358,000   קרנות הרשות:  מקורות מימון: 
 ₪  394,000   משרד החינוך:    
 ₪  752,000    סה"כ:    

 
 מסמך הגדלת תב"ר. –מצ"ב  
 הרשאה תקציבית. –           
 דו"ח כספי לתב"ר. –           

 
 הקמת מעלית בבי"ס בגין.קיבלנו הרשאה עבור  –ליאור מדהלה  

 
 החלטה: 
 אושר פה אחד! 

 
 

 ₪. 4,402,712תכנון וביצוע בבי"ס לחינוך מיוחד ניצנים בסך  1203הגדלת תב"ר  10סעיף 
 

 ₪. 525,000תקציב קיים:   
 

 ₪ 525,000   קרנות הרשות:  מקורות מימון: 
 

 ₪. 4,927,712  תקציב מבוקש: 
 

 ₪    525,000   קרנות הרשות:  מקורות מימון: 
 ₪  4,402,712   משרד החינוך:    
 ₪  4,927,712    סה"כ:    

 
 מסמך הגדלת תב"ר. –מצ"ב  
 הרשאה ממשרה"ח. –           
 דו"ח כספי לתב"ר. –           

 
 בנהממשרה"ח וביה"ס י קיבלנו הרשאה .מדובר על בי"ס ניצנים –ליאור מדהלה  

 במזרח גדרה.
 

 למה לא מאשרים את כל המכלול ? –סהר פינטו  
 

אנחנו מקבלים הרשאות ממשרה"ח עפ"י שלבים וביה"ס יבנה  –יואל גמליאל  
  מתקציב משרה"ח בלבד.

 
 החלטה: 
 אושר פה אחד! 

 
 
 
 

  
_______________________     _____________________ 

 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 ₪.  100,868שיקום רחוב סברדלוב בסך  1227הגדלת תב"ר  11סעיף 

 
 ₪. 1,000,000תקציב קיים:   

 
 ₪  1,000,000   משהב"ש:  מקורות מימון: 

 
 ₪. 1,100,868תקציב מבוקש:   

 
 ₪  1,100,868   משהב"ש:  מקורות מימון: 

 
 מסמך הגדלת תב"ר. –מצ"ב  
 הרשאה ממשהב"ש. –           
 דו"ח כספי לתב"ר. –           

 
₪ ממשרד הבינוי והשיכון. כאשר החורף  100,000קיבלנו עוד  –ליאור מדהלה  

המגינים עד לגינת רחל במסגרת פרויקט חוב יסתיים נתחיל בעבודות מדובר מר
 ישן מול חדש.

 
 הצבעה: 

 
  לא הצביע –סהר פינטו   בעד –יואל גמליאל 

  לא הצביעה –בוחר -דורית בן  בעד  –אסף דרבה  
       לא הצביע –תומר אהרון   בעד –אילון -גילי אפטר 
     בעד  –ענת טל  
 בעד –סהר רווח  
 בעד –שלום אזרד  
 בעד –הראל דוד  
 בעד –ציון ידעי  
 בעד –יקותיאל תנעמי  
 בעד   –אלון גייר  

 
 החלטה: 
 אושר! 

 
 

בסך  829חלקה:  4586הקמת מועדון נוער ברחוב הארז בגוש:  1268אישור תב"ר  12סעיף 
700,000 .₪ 

 
 ₪. 700,000תקציב מבוקש:   

 
 ₪  700,000   קרנות הרשות:  מקורות מימון: 

 
 מסמך ייזום תב"ר. –מצ"ב  
 אומדן מהנדס. –           

 
יוקם מזרחית למרכז הרב תכליתי מדובר במועדון נוער ש –ליאור מדהלה  

 ₪. 700,000מועדון נוער וכרגע מקציבים מצא כבר בבנייה. אנחנו יוזמים שנ
 
 
 
 
 
 
 

_______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 .₪ 1,500,000-אנחנו מציעים הצעה חלופית לתקצב ב –סהר פינטו  
  
 :12הצבעה על סעיף  

 
 לא הצביע  –סהר פינטו   בעד –יואל גמליאל 

 לא הצביעה  –בוחר -דורית בן  בעד  –אסף דרבה  
     לא הצביע   –תומר אהרון   בעד –אילון -גילי אפטר 
    לא הצביע –אלון גייר    בעד  –ענת טל  
 בעד –סהר רווח  
 בעד –שלום אזרד  
 בעד –הראל דוד  
 בעד –ציון ידעי  
 בעד –יקותיאל תנעמי  

 
 החלטה: 
 אושר! 

 
 

 :1,500,000תקציב בעה על סעיף הצ
 

 בעד  –סהר פינטו   נגד –יואל גמליאל 
 בעד  –בוחר -דורית בן  נגד  –אסף דרבה  
     בעד   –תומר אהרון   נגד –אילון -גילי אפטר 
    נמנע –אלון גייר    נגד  –ענת טל  
 נגד –סהר רווח  
 נגד –שלום אזרד  
 נגד –הראל דוד  
 נגד –ציון ידעי  
 נגד –יקותיאל תנעמי  

 
 החלטה: 
 לא אושר! 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

_______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 ועדת שמות. ים שלאישור שמות לרחובות עפ"י פרוטוקול 13סעיף 
 

 פרוטוקולים. –מצ"ב  
 

ישנם מס' פרוטוקולים של ועדות שמות שצריך לאשר אותם  –ליאור מדהלה  
 במליאה ולא רק בוועדת שמות.

 
 הצבעה: 

 נגד  –סהר פינטו   בעד –יואל גמליאל 
 נגד  –בוחר -דורית בן  בעד  –אסף דרבה  
     נגד   –תומר אהרון   בעד –אילון -גילי אפטר 
    נמנע –אלון גייר    בעד  –ענת טל  
 בעד –סהר רווח  
 בעד –שלום אזרד  
 בעד –הראל דוד  
 בעד –ציון ידעי  
 בעד –יקותיאל תנעמי  

 
 החלטה: 
 אושר! 

 
 
 

 .21:15הישיבה ננעלה בשעה: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

_______________________     _____________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל      מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

  
 
 
 
 

 
 

 
 
 

   
 


